



RT2 SERIES DOWNLIGHT LED RETROFIT KIT

INSTALLATION INSTRUCTIONS



For use with:

RT2 Downlight LED Retrofit Kits

RT2-49-3 | RT2-49-4

RT2-612-3 | RT2-612-4

WHAT'S IN THE BOX

- RT2 DOWNLIGHT RETROFIT KIT

WHAT YOU'LL NEED

- EXISTING DOWNLIGHT WITH E26 BASE
- SAFETY GLASSES

WARNING

- This retrofit kit only works when replacing an existing downlight with an E26 base.
- To prevent personal injury or product damage only licensed electricians should install.
- To avoid electrical shock or component damage, disconnect power before attempting installation or servicing.
- Any alteration or modification of this product is expressly forbidden as it may cause serious personal injury, death, property damage and/or product malfunction.

IMPORTANT

Before installing your retrofit kit, please make sure that you carefully read through this instruction sheet. Consider having this fixture installed by a qualified licensed electrician.

Note: The important safeguards and instructions that appear in this sheet are not meant to cover all possible conditions and situations that may occur. It must be understood that common sense, caution, and care are factors that cannot be built into any product. These factors must be supplied by the person(s) caring for and operating the fixture.

PREMISE LED Inc.

82-86 Carrier Drive
Toronto, ON Canada
M9W 5R1

PREMISELED.COM

TO INSTALL THE RETROFIT KIT

BEFORE YOU BEGIN:

Remove the existing downlight by unscrewing it from the socket. Ensure you are replacing a downlight with an E26 socket.

1. Pull the cap/base of the retrofit kit completely so that it is fully extended.
2. Next, screw the retrofit kit into the can/socket.



3. When fully screwed in, gently turn the retrofit kit to retract the extension until the trim of the retrofit kit is flush with your ceiling. Installation is now complete.
4. Optionally, the trim can be removed for easier installation. If you removed it prior to installation, align the grooves of the kit to the trim and gently push inwards until they click.





ENSEMBLE DE MODERNISATION À ENCASTRÉS DEL

INSTRUCTIONS D'INSTALLATION



CONTENU DE L'EMBALLAGE

- PLAFONNIER ENCASTRÉ RT2

OUTILS NÉCESSAIRES

- PLAFONNIER EXISTANT DOTÉ D'UN SOCLE E26
- LUNETTES DE PROTECTION

MISE EN GARDE

- Ce plafonnier encastré ne fonctionne que s'il remplace un plafonnier existant par un socle E26.
- Pour éviter les blessures corporelles et les dommages au produit, il doit être installé uniquement par des électriciens agréés.
- Pour éviter l'électrocution ou les dommages aux composants, débrancher avant d'essayer d'installer ou de réparer le produit.
- Toute altération ou modification de ce produit est formellement interdite, car cela pourrait causer de graves blessures corporelles ou mortelles, des dommages physiques ou des défaillances de fonctionnement du produit.

Utilisées pour :

ENSEMBLE DE MODERNISATION À ENCASTRÉS DEL

RT2-49-3 | RT2-49-4
RT2-612-3 | RT2-612-4

IMPORTANT

Lire attentivement cette feuille d'instruction avant de monter ce plafonnier encastré. Il est préférable de faire installer ce plafonnier par un électricien agréé

N.B. Les mises en garde et consignes figurant sur cette feuille ne couvrent pas nécessairement tous les cas possibles. Il va sans dire que le bon sens, la prudence ainsi que l'attention sont des éléments qui ne peuvent faire partie intégrante du produit. Les personnes qui entretiennent ou utilisent le luminaire sont responsables de ces éléments.

PREMISE LED Inc.

82-86 Promenade Carrier
Toronto, ON Canada
M9W 5R1

PREMISELED.COM

POUR INSTALLER LE PLAFONNIER ENCASTRÉ

AVANT DE COMMENCER :

Retirer le plafonnier du support. Vérifier que le plafonnier de remplacement est doté d'une douille E26.

1. Tirer le capuchon et le socle du plafonnier encastré pour l'étendre complètement.



2. Visser ensuite le plafonnier dans la douille de l'habitacle.



3. Une fois vissé jusqu'au bout, tourner doucement le plafonnier pour replier la rallonge jusqu'à ce que le rebord du plafonnier soit à niveau avec le plafond. L'installation est maintenant terminée.



4. Le rebord peut aussi être retiré pour faciliter l'installation. S'il a été retiré avant l'installation, aligner les filets du plafonnier au rebord et pousser doucement vers l'intérieur jusqu'à ce qu'ils cliquent.

